

Protokoll från styrelsemöte nr 1, 18 januari 2025

Plats: Mjölby Stadshotell

Närvarande: Björn Karlsson, Ebba Hedegård, Eva-Karin Jönsson, Johan Knutsson, Johan Pettersson, Julia Modig Tjärnström, Lena Fröberg, Mattias Nilsson, Per Magnusson.

1. Mötets öppnande, dagordning

Ebba inledde mötet och dagordningen fastställdes.

2. Föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

3. Interimsbeslut

Inga interimsbeslut har fattats sedan det senaste styrelsemöte.

4. Ekonomi

Enligt riktlinjer från SOFT ska höstens del av OF-bidraget bokas upp som en fordran under det år det avser i väntan på utbetalning som sker i början 2025. Det har ÖOF inte gjort historiskt vilket innebär att det under 2024 kommer att bokas hela 2024 + hösten 2023. Följden blir att årets resultat blir något dopat och stör jämförelsen med tidigare år. Totalt ca 145 tkr som vanligtvis skulle bokats kommande år.

5. Information från SOFT

Inget att rapportera från SOFT.

6. Skrivelser och rapporter

Inga skrivelser eller rapporter har inkommit.

7. Information från ungdomskommittén

Ingen information från ungdomskommittén.

8. Övriga frågor

a. Årets ledare 2024

Förslag till utmärkelsen Årets ledare har kommit från TGOK och Tjalve OK. Vi diskuterade och beslöt oss för att ge utmärkelsen till två ungdomsledare som under lång tid visat stort engagemang:

Marie Svensk TGOK och Hillevi Luks Tjalve OK

Ebba skriver sammanfattande motivering.

Julia köper två stycken östgötahästar.

b. Årets arrangemang 2024

Vi beslutade att Tjalve OK och Kolmårdsträffen 2024 är Årets arrangemang. Vi fick möjlighet att tävla på en ny karta på ett nytt område för orientering.

Björn skriver sammanfattande motivering

c. Vid ordförandeträffen i november kom frågan upp om att förenkla för arrangörer.

Vi diskuterade till exempel:

Är det möjligt att SOFT kan skriva ett gemensamt avtal kring kostnad för hyra av toaletter. Johan jobbar vidare mot SOFT tillsammans med Ebba.

Kan vi göra en inventeringslista för vad klubbar inom ÖOF äger? Vid arrangemang kan vi behöva låna tält, ljudanläggning, vattentankar, ROC, dusch, bockar till sprint... Skulle det underlätta med en lista där klubbar skriver upp vad de har och vad de kan hyra ut.

Vi tar upp detta på **årsmötet** – Är det något att gå vidare med?

d. Kontaktuppgifter hos SJ Idrottsresan

Tidigare har Bengt-Ove Blomqvist stått som kontaktperson.

Ebba meddelar att vi inte har behov av kundnummer hos SJ.

e. Info Ungdomsledarutbildning 22 mars

Anita och Michael Wehlin kommer att hålla en kursdag för ledare på grön, vit och gul nivå i Trädgårdstorp, Borensberg den 22 mars. Dagen är ett samarrangemang mellan TGOK, RF-SISU och ÖOF.

Vi beslöt att kostnaden blir 300 kr per deltagare.

Ebba tar kontakt med Carl Eriksson RF-SISU för information om hur vi kan använda RF-SISU.

9. Mötets avslutande

Ebba avslutade möte och tackade för visat intresse.

Efter styrelsemötet fortsatte dagen med genomgång av aktuella dokument.

.....
Mötets ordförande

.....
Sekreterare